
  
 
Motie – Uitbreiden Het nieuwe inzamelen (HNI) 
Datum:   27 mei 2025 
Agendapunt: 9.4 
Onderwerp: Raadsbrief informeren over ontwikkelingen afvalbeleid en -uitvoering tweede half 

jaar 2024 en raadsbrief voorstellen maatregelen verminderen restafval 
Motie van de leden: Liesbeth van der Heide (CDA), Frank Wilschut (CU), Ans Seriese (GroenLinks), 

Jochem Streefkerk (PvdA) 
 
De raad van Leidschendam-Voorburg, in vergadering bijeen op 27 mei 2025, gehoord de beraadslagingen:  
 
Constaterende dat: 

• De gemeente Leidschendam-Voorburg op 13 oktober 2015 heeft besloten tot de invoering van Het 
Nieuwe Inzamelen (HNI) als onderdeel van het bredere Avalex-beleid ‘Grip op Grondstoffen’ 
(raadsvoorstel 1357186) en in 2017 is gestart met de implementatie van HNI in de wijk Voorburg-
Midden;  

• Via wijkbijeenkomsten en een afvalenquête in 2019 vervolgens is gekozen voor de uitrol van PMD-
containers bij de laagbouw en tegelijkertijd de instandhouding van mini-containers voor restafval, 
GFT en oud papier. 

 
Overwegende dat: 

• HNI in Voorburg-Midden goede resultaten heeft opgeleverd: de PMD-inzameling bij de laagbouw 
bijzonder succesvol is; het aandeel PMD in het restafval jaarlijks afneemt en de afkeur van de 
ladingen PMD opgehaald bij de laagbouw minimaal (< 5%) is; 

• Een verdere doorvoering van Het Nieuwe Inzamelen als kansrijke optie wordt benoemd in het 
maatregelenpakket;  

• HNI tegemoetkomt aan de wens van mensen om minder afvalcontainers in de tuin te hebben; 
• HNI een jaarlijkse besparing oplevert voor de gemeente omdat, gerekend per huishouden, een route 

voor de lediging van ondergrondse containers goedkoper is dan een route voor mini-containers; 
• Het college hier zelf een pilot op voorstelt, die een investering vraagt en een plan voor plaatsing van 

de ondergrondse afvalcontainers. 
 

Verzoekt het college: 
• In het najaar een start te maken met een pilot in één of twee wijken waar laag-hoogbouw door elkaar 

staan, bijvoorbeeld Voorburg-Noord;  
• De benodigde kosten daarvoor te onttrekken aan de reserve duurzaamheid; 
• Na een jaar te evalueren hoe het de inwoners beviel en of er sprake is van een daling van het 

restafval per inwoner; en daarin een afweging te maken van of de milieu- en financiële winst (lagere 
verwerkingskosten) de investeringskosten legitimeren; 

• Deze uitkomsten met de raad te delen in het vierde kwartaal van 2026. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
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